
BESPREEKNOTITIE

Aan: raads- en commissieleden
Cc: Wethouder Fit
Van: C. Selders (CDA), S. Visser (CU), G. Gringhuis (GB)
Raadscommissie: 13 januari 2021
Onderwerp: Conceptnotitie beleidskader accommodatiebeleid

Tijdens de vergadering willen wij graag van gedachten wisselen met raads- en commissieleden over het 
accommodatiebeleid. Over de resultaten tot nu toe en mogelijke conclusies die daaruit getrokken kunnen 
worden. Bijgevoegd zijn daarom de, op 22 december ontvangen, informatienota en bijbehorende 
conceptnotitie beleidskader LTA (DOC-21-453319).

Aanleiding
Als raad hebben wij het college de opdracht gegeven om, na een intensief voortraject dat in september 
2014 gestart is, in Q4 2021 met het 4e raadsvoorstel voor het accommodatiebeleid te komen. Tijdens de 
begrotingsraad is, middels een motie die met krappe meerderheid (15V/12T) is aangenomen, besloten om 
het gehele proces om tot beleid te komen stop te zetten. 

Stand van zaken
Als afronding van de eerste fase zouden de maatschappelijke organisaties, veelal vrijwilligers, die hebben 
meegedacht het concept beleidskader ter advisering voorgelegd krijgen. Dit gaat nu niet door, terwijl er 
mede door de enquête, wel is uitgesproken dat er behoefte aan duidelijkheid is over hoe er met de 
voorzieningen zal worden omgegaan. Ook een gesprek met andere strategische partners en kernraden 
wordt nu niet gevoerd.
Er liggen ook verplichtingen vanuit het Rijk aangaande het inzichtelijk maken van de kostendekkendheid 
van een accommodatie.

Gesprek
De notitie biedt handvatten voor de tweede fase; de uitvoeringsplannen. Bovendien blijkt uit de stukken 
dat stilstand achteruitgang is. Voor een deel van de accommodaties moet sowieso binnen twee jaar een 
nieuwe opzet plaatsvinden. Wij vragen de commissie, met de informatienota en conceptnotitie als basis, 
met elkaar van gedachten te wisselen:

1) is het wenselijk is het proces inderdaad geheel stil te leggen, want:
- wat kost ons dit financieel
- wat kost om dit later opnieuw op te starten
- wat zegt dat over onze bestuurskracht

2) is het wenselijk om minimaal de eerste fase af te ronden
3) is het wenselijk aan de hand van de actiepunten te komen tot uitvoeringsplannen

Wij willen ook de wethouder in de gelegenheid stellen om vragen te beantwoorden over de conceptnotitie, 
aan te geven wat de samenhang is met het rvs ‘Keuzes nieuw beleid’ en wat er financieel nodig is om 
bovengenoemde wensen te kunnen uitvoeren.

Indiener namens de deelnemende raadsleden
C. Selders-Kroezen
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